
 

 

  

ФУДБАЛСКИ КЛУБ НАПРЕДАК 

 

- Председнику Скупштине ФК Напредак 

- Надзорном одбору ФК Напредак 

- Управном одбору ФК Напредак 

 

 

 

После више од 8 година вођења Фудбалског клуба Напредак,  подносим ОСТАВКУ на место 

председника клуба.  

Преузимам потпуну одговорност за лошу сезону. Велики обим мојих приватних обавеза је разлог мог 

све мањег присуства у Напретку.  

Напредак је клуб који не може да чека и мора константно да напредује, јер име и традиција то 

захтевају. Он тражи више од целог човека, а ја, у овом моменту не могу да пружим то више. 

Ипак бих напоменуо да смо Напредак преузели у тренуцима гашења, када је дуг износио 1,5 

милиона евра а Клуб био на прагу треће лиге.  

Данас, са поносом могу да кажем, да смо за осам година, искључиво приватним средствима, 

финансирали апсолутно све: од коплетних трошкова Клуба до свих комуналних трошкова за одржавање 

Градског стадиона.  

Само инфраструктурна улагања, за ових осам година, износила су преко милион евра. Активно смо, 

финансијски, учествовали у инфраструктурним улагањима у Градске спортске објекте, које користе сви 

спортисти.  

Данас, Напредак остављамо у пуном сјају, на путу старе славе, финансијски позитивним и са 

одличном инфраструктуром.  

Посебно бих се захвалио запосленима у клубу, верним навијачима који су све ове године 

бодрили Клуб и Граду Крушевцу на врло коректној сарадњи.  

Моја посебна захвалности иде и Фудбалском савезу Србије на досадашњој подршци и сарадњи. 

 

 

 

 У Крушевцу, 30.03.2020.г.       Марко Мишковић 


